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§ 11 

Månadsrapport för juli 2017 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkände månadsrapporten och 

beslutade att lägga den till handlingarna 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

samt ledamoten Johan Fälldin (C) lämnade följande särskilda utta-

lande. 

Det är välkommet att nämndens ordinarie verksamheter visar på 

god ekonomisk hushållning och ett överskott. Dock finns det anled-

ning att vara orolig för att statsbidragen ligger lägre än budgeterat 

vilket leder till ett samlat underskott för Arbetsmarknadsnämnden. 

Det är svårt att utläsa vad det är som ligger bakom de minskade 

statsbidragen och därmed det prognostiserade underskottet. Det står 

exempelvis ingenting om att det förväntade antalet kommunmot-

tagna skulle minska från tidigare prognoser och om detta ej ändrats 

är det svårt att se varför statsbidragen skulle bli lägre.  

 

Arbetsmarknadsförvaltningen bör noggrannare redovisa vad tappet 

beror på och vad som görs för att antingen få på plats noggrannare 

prognoser framöver alternativt se till att säkerställa att förvaltningen 

får de statsbidrag som har beräknats. Det åvilar ett stort ansvar på 

den politiska ledningen i stadshuset att ha en god ekonomistyrning 

och därmed undvika den typ av underskott som nu prognostiseras. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande ersättarytt-

rande. 

Det är välkommet att nämndens ordinarie verksamheter visar på 

god ekonomisk hushållning och ett överskott. Dock finns det anled-

ning att vara orolig för att statsbidragen ligger lägre än budgeterat 

vilket leder till ett samlat underskott för Arbetsmarknadsnämnden. 

Det är svårt att utläsa vad det är som ligger bakom de minskade 

statsbidragen och därmed det prognostiserade underskottet. Det står 

exempelvis ingenting om att det förväntade antalet kommunmot-

tagna skulle minska från tidigare prognoser och om detta ej ändrats 

är det svårt att se varför statsbidragen skulle bli lägre.  

 

Arbetsmarknadsförvaltningen bör noggrannare redovisa vad tappet 

beror på och vad som görs för att antingen få på plats noggrannare 

prognoser framöver alternativt se till att säkerställa att förvaltningen 

får de statsbidrag som har beräknats. Det åvilar ett stort ansvar på 
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den politiska ledningen i stadshuset att ha en god ekonomistyrning 

och därmed undvika den typ av underskott som nu prognostiseras. 

 


